

PHOENIX YEE FUNG-TOY ASSOCIATION

斐匿余風采堂

3040 N. 16th Street
Phoenix, Arizona 85016

May 10, 2022

To our Phoenix Yee Fung Toy families

Phoenix Yee Fung Toy (YFT) is scheduling a **FREE YFT Scholarship award luncheon** for the Yee families, Yees Youths, Yees Young folks and Yees Adults (Yees and married Yee only---All Yees are welcome) on Saturday, June 18, 2022 at Pacific Seafood Chinese Buffet Restaurant , 5905 W Bell Rd, Glendale, Az. at 1:00pm. **Please RSVP to Tim Yee or David Yee before June 9, 2022 if you plan to attend with the number of adults and children.** This event will be held in the back private room which is separated from the main restaurant

The annual YFT Scholarship monies will also be presented, so the Yees Youths should apply before June 9, 2022. The annual Phoenix YFT picnic is scheduled to be held at the Steele Indian School Park (Central Ave & Indian School Rd) on Sunday, September 11, 2022 from 11:30 AM to 2:30 PM. The Park Ramada has been reserved. Mark your calendar.

Respectfully submitted,

Kam Tim Yee, Phx-YFT President
(623) 536-5023 / timkathy448@msn.com

David M Yee, National YFT Past President and Grand Advisor
(602) 721-3724/ davidmyee@yahoo.com

致我們斐匿余風采堂家庭：

斐匿余風采堂(YFT) 將於 2022 年 6 月 18 日星期六下午 1:00 在太平洋海鮮中式自助餐廳 (Pacific Seafood Chinese Buffet Restaurant, 5905 W Bell Rd, Glendale, AZ) 為余氏家庭、青少年、年輕人和成人安排免費 YFT 獎學金午宴 (僅限余氏和已婚的余氏 --- 歡迎所有余氏家族成員)。如果您計劃參加，請在 2022 年 6 月 9 日之前通知Tim Yee 或 David Yee參加的成人和兒童人數。本次活動將會在與主餐廳隔開的私人宴會廳舉行。

2022年度的 YFT 獎學金也將在午宴發放，因此余氏青年應在 2022 年 6 月 9 日之前申請。2022年度鳳凰的YFT 野餐計劃將於9月11日(星期日)上午 11:30 至下午 2:30在Steele Indian School公園舉行 (Central Ave & Indian School Rd), 公園的有蓋野餐區已預訂。請標記你的日曆。